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Na de Tweede Kamer heeft ook de Eerste Kamer ingestemd met de Wet Toekomst Pensioenen. Dat is 
op 30 mei gebeurd en de wet is per 1 juli 2023 ingegaan. De val van het kabinet niet lang daarna 
heeft daar verder geen invloed op. Op grond van de wet moeten de pensioenfondsen uiterlijk 1 
januari 2028 overgegaan zijn op het nieuwe stelsel. Zoals bekend streeft ons fonds er naar om al op 1 
januari 2025 over te gaan. Vooralsnog is er geen reden om aan te nemen dat die datum niet gehaald 
zou kunnen worden. 
 
Inmiddels hebben Sociale Partners een onderhandelingsresultaat bereikt over de principes van de 
nieuwe pensioenregeling en de belangrijkste keuzes met betrekking tot de transitie daar naar toe. 
Dat onderhandelingsresultaat moet nog door de leden van die verschillende sociale partners worden 
beoordeeld en goedgekeurd, maar het Verantwoordingsorgaan heeft er al kennis van kunnen 
nemen. En we zullen er in de komende weken ook uitvoerig over praten om goed te begrijpen wat 
Sociale Partners willen ten aanzien van de transitie. Want dat zal, aangevuld met de voorgenomen 
besluiten van het fonds daarover, de basis zijn van de adviesaanvraag die het 
Verantwoordingsorgaan gaat krijgen over het invaren. Kortom, over de wijze hoe binnen ons fonds 
van het oude naar het nieuwe stelsel wordt overgegaan. Die adviesaanvraag wordt nu begin oktober 
a.s. verwacht.  
 
Zoals bekend bestaat het Verantwoordingsorgaan uit 3 geledingen. Er zijn vertegenwoordigers van 
de deelnemers (actieven), van de gepensioneerden en van de werkgevers. En normaal gesproken 
komt het Verantwoordingsorgaan tot een advies via een meerderheid van stemmen. Maar bij het 
advies over het invaren is het op grond van de wet mogelijk dat er een tweeledig advies komt. Die 
situatie kan zich voor doen als een van de geledingen binnen het Verantwoordingsorgaan een andere 
mening heeft dan de andere geledingen. In dat geval worden beide meningen in het advies 
opgenomen, vandaar de term tweeledig. Om die reden heeft het Verantwoordingsorgaan inmiddels 
afspraken opgesteld hoe in een dergelijk geval dat tweeledig advies dan tot stand zou moeten 
komen.  
 
Het wordt een drukke en uitdagende tijd voor ons, maar dankzij de uitvoerige informatie die we van 
of namens het bestuur van het fonds krijgen en onze eigen adviseur, zijn we er van overtuigd dat we 
met voldoende kennis van zaken tot een advies kunnen komen. 
 
Reactie, vragen, opmerkingen, suggesties? Mail ons: verantwoordingsorgaan@railov.nl 
 
Het Verantwoordingsorgaan 
Augustus 2023 

mailto:verantwoordingsorgaan@railov.nl

